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Από το υπ’ αριθ. 19/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 591/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Γνωμοδότηση Δ.Σ. για μεταβολές σχολικών 
μονάδων Α΄θμιας Εκπ/σης σχολικού έτους 
2013-2014. 
 

 
         Σήμερα 22 Οκτωβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
18-10-2012 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον 
Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 
67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. 
Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. 
Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 
12)Λ.Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ.Κούτρας, 
16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου, 18)Π.Τσαπαρόπουλος, 19)Α. 
Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωάννου, 21)Θ. Κορωνάς, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. 
Παπαδόπουλος, 24)Κ.Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 
27)Α. Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βασιάδης, 30)Β.Γιαννουλάκης, 
31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Κ.Παναγιωτίδης, 34)Δ. Γκέκα, 35)Α. 
Παπαδόπουλος, 36)Ι.Σοφρόνωφ, 37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Ι.Αγγέλογλου. 

Κ. Συμεωνίδης, Γ. Σουμπέκας, Σ.Κουμτσίδης 

    Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                            Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Η.Σοφιανίδης,  Α. Βοργιαζίδου, 
Ε.Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου,     

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, 
Α.Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, 
Ι.Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Χ.Γαϊτάνου, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Θ.Κορωνάς και αποχώρησε ο κ. Λ.Πουλασουχίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 591/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Γ.Κάκαρης και 
Κ.Κοστογλίδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 593/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης και Κ.Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 595/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Τσιούντας και αποχώρησε ο 
κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Α.Γκαμπέσης, 
Ν.Μωυσιάδης, Π.Τσαπαρόπουλος, Χ.Τσιούντας, Α.Παπαδόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 605/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
8)  Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 609/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 616/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 623/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Βασιάδης.  



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στην αντιδήμαρχο Βαρβάρα Σταυροπούλου, 

η οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Πρέπει άμεσα ως Δ.Σ να γνωμοδοτήσουμε για τις μεταβολές σχολικών μονάδων 

Α΄θμιας Εκπ/σης, καθώς παραλάβαμε την εισήγηση της Δ/νσης Α΄θμιας Εκπ/σης στις 17-
10-2012 και τα χρονικά περιθώρια είναι πολύ περιορισμένα. Σήμερα το μεσημέρι 
μάλιστα συνεδρίασε η Δημοτική Επιτροπή Παιδείας και πριν από λίγη ώρα μας 
κοινοποιήθηκε η απόφασή της. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του αντιδημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη; 

Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο 

να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθ. 16/22-10-2012 απόφαση της Δ.Ε.Π.,  με την 
οποία εισηγείται: 

Να εισηγηθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας τη μεταβολή των σχολικών 
μονάδων Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης σχολικού έτους 2013-2014, ως εξής: 
1. ΠΡΟΑΓΩΓΕΣ: 
Την προαγωγή του 5/θέσιου Δημοτικού Σχολείου Ριζωμάτων-Σφηκιάς, σε 6/θέσιο 
Δημοτικό Σχολείο με την ονομασία «6/θέσιο Δημοτικό Σχολείο Ριζωμάτων-Σφηκιάς» και 
με έδρα την υπάρχουσα έδρα του Δημοτικού Σχολείου στα Ριζώματα. 
2. ΣΥΓΧΩΝΕΥΣΕΙΣ: 
Τη συγχώνευση του 6ου 2/θέσιου Ολοήμερου Νηπιαγωγείου Βέροιας με το 13ο 1/θέσιο 
Νηπιαγωγείο Βέροιας σε ένα 2/θέσιο Ολοήμερο Νηπιαγωγείο με την ονομασία: «6ο 
2/θέσιο Ολοήμερο Νηπιαγωγείο Βέροιας» και με έδρα την υπάρχουσα έδρα του 6ου 
Νηπιαγωγείου Βέροιας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Νεστορόπουλος: Θα ήθελα να ρωτήσω, όσον αφορά τη συγχώνευση του 6ου και 

του 13ου Νηπιαγωγείου Βέροιας, αν θα υπάρξει πρόβλημα λόγω του μεγάλου αριθμού 
παιδιών. 

Σταυροπούλου: Στο 6ο Νηπιαγωγείο έχουμε 34 παιδιά και στο 13ο Νηπιαγωγείο 
έχουμε 21 παιδιά. 

Το ερώτημα που έπρεπε να απαντήσουμε είναι αν εξυπηρετούνταν τα προνήπια 
επειδή είχαμε αρκετά προβλήματα και με τους παιδικούς σταθμούς.  Τα προνήπια 
εξυπηρετήθηκαν όλα από ότι είδαμε όμως. 

Διαμαντόπουλος(Δ/ντής Α΄θμιας Εκπ/σης Ημαθίας): Στο έγγραφο που έστειλε η 
υπηρεσία μας για γνωμοδότηση του Δ.Σ. αναφέρονται όλα τα στοιχεία που ζήτησε το 
Δ.Σ. Συμπληρωματικά όμως θα σας αναφέρω τα εξής: οι μεταβολές των σχολικών 
μονάδων υπακούουν σε δυο κριτήρια. 

Το πρώτο είναι η μεταβολή των σχολικών μονάδων σύμφωνα με τα πληθυσμιακά 
κριτήρια μιας περιοχής και το δεύτερο κριτήριο είναι οι δικές μας παρατηρήσεις ως 
υπηρεσία σε θέματα που θα συμβάλλουν στην αποτελεσματικότερη λειτουργία ενός 
σχολείου. Στο δεύτερο αυτό κριτήριο υπακούουν κι οι δυο προτάσεις που 
συμπεριλαμβάνονται στη εισήγησή μας. 

Το Δημοτικό σχολείο Ριζωμάτων-Σφηκιάς και Δασκίου συγχωνεύτηκε πριν δυο 
χρόνια. Σύμφωνα με τα πληθυσμιακά δεδομένα και το μαθητικό δυναμικό της περιοχής 
το Δημοτικό σχολείο έγινε τετραθέσιο, κατ’ εφαρμογή του νόμου. Πέρυσι εμείς ως 
υπηρεσία και με τη δική σας σύμφωνη γνώμη το κάναμε πενταθέσιο και φέτος 
προτείνουμε να γίνει εξαθέσιο. 

Θέλω να επισημάνω ότι τα αριθμητικά δεδομένα δεν είναι αρκετά για να 
δικαιολογήσουν την επιπλέον θέση. Έχουμε όμως το δικαίωμα να επικαλεστούμε λόγους 
αντισταθμιστικής αγωγής, δηλαδή λήψη μέτρων για να αντισταθμίσουν ελλείψεις μιας 
περιοχής, όπως είναι η ορεινή περιοχή των Πιερίων.  



Ελπίζω, με τη δική σας σύμφωνη γνώμη, το υπουργείο να κάνει αυτό το δημοτικό 
σχολείο εξαθέσιο όπως εξαρχής θέλαμε να γίνει. Θέλω όμως να σας πω αν παρ’ ελπίδα το 
Υπουργείο Παιδείας παραμείνει στα αριθμητικά δεδομένα και δεν κάνει οργανικά το 
σχολείο εξαθέσιο, μπορούμε εμείς λειτουργικά, ως υπηρεσία, να το κάνουμε εξαθέσιο. 

Η δεύτερη πρότασή μας έχει να κάνει με τη συγχώνευση δύο νηπιαγωγείων, του 
6ου και του 13ου   .  Σύμφωνα με το Ν.1566 που είμαστε υποχρεωμένοι να τηρούμε, δεν 
υπάρχουν δημοτικά σχολεία πάνω από δωδεκαθέσια και νηπιαγωγεία πάνω από διθέσια. 
Όμως η λειτουργική πραγματικότητα είναι διαφορετική καθώς λειτουργούν σχολικές 
μονάδες με περισσότερους εκπαιδευτικούς. Άρα δεν έχουμε εμείς πρόβλημα να 
λειτουργεί ένα σχολείο όπως οι ανάγκες το επιτάσσουν.  

Στην περίπτωση των δύο νηπιαγωγείων, είναι δύο Ν.Π. που στεγάζονται στον ίδιο 
χώρο. Έχουν την ίδια αυλή, παίρνουν παιδιά από την ίδια γεωγραφική περιοχή της πόλης, 
εξυπηρετούν νήπια και προνήπια και εμείς προτείνουμε τη συγχώνευσή τους σε ένα 
διθέσιο νηπιαγωγείο, λειτουργικά όμως δε θα αλλάξει απολύτως τίποτε, ούτε όσον αφορά 
τις νηπιαγωγούς, ούτε ως προς τις αίθουσες. Θα λειτουργήσει κανονικά το ολοήμερο 
τμήμα και τα δύο κλασσικά τμήματα που υπάρχουν. 

Αυτό γίνεται για λειτουργικούς λόγους. Δεν εξυπηρετούμε τους γονείς, ούτε την 
υπηρεσία. Γίνεται για να μην έχουμε στον ίδιο χώρο δύο προϊσταμένες, δύο πρωτόκολλα 
κλπ. Επαναλαμβάνω, δεν αλλάζει η λειτουργικότητα του νηπιαγωγείου. Το μόνο που 
καταργείται είναι η μια επιπλέον θέση προϊσταμένου. 

Νεστορόπουλος: Μετά από την τοποθέτησή σας θα ήθελα να μας ενημερώσετε τι 
γίνεται με το 7ο και 11ο και το 3ο και 14ο δημοτικά σχολεία. Ισχύει και για αυτά το ίδιο; 
Προτίθεστε να τα συγχωνεύσετε και να μην έχουμε στο ίδιο χώρο δύο προϊσταμένους; 

Διαμαντόπουλος(Δ/ντής Α΄θμιας Εκπ/σης Ημαθίας): Προσωπική μου άποψη είναι 
ότι οι συγχωνεύσεις αυτού του είδους βοηθούν λειτουργικά.  

Υπάρχει μια σκέψη από το υπουργείο, όπου συγχωνεύονται σχολεία να 
δημιουργούνται άρτιες σχολικές μονάδες, δηλαδή εξαθέσια ή δωδεκαθέσια σχολεία.  

Το 3ο και το 14ο δημοτικό σχολείο έχουν σύνολο δεκατέσσερις οργανικές θέσεις. 
Το 6ο και 13ο δημοτικό σχολείο έχουν σύνολο δεκαπέντε οργανικές θέσεις. Το 7ο και 11ο 
δημοτικό σχολείο είναι η ιδανική περίπτωση συγχώνευσης γιατί έχουν σύνολο δώδεκα 
οργανικές θέσεις. Θα μπορούσε να γίνει συγχώνευση. Τα πλεονεκτήματα είναι πολλά. 
Δεν προτείναμε όμως συγχώνευση για κανένα από τα δημοτικά σχολεία, γιατί 
προκύπτουν 35 υπεράριθμοι εκπαιδευτικοί και υπάρχει ένας τρόμος αυτοί τη στιγμή για 
το μέλλον των υπεράριθμων εκπαιδευτικών. Τα αφήνουμε λοιπόν ως έχουν προκειμένου 
να ησυχάσουν τα πράγματα και να μην υπάρχει ανασφάλεια και μετά βλέπουμε. 

Μελιόπουλος: Πιστεύετε κ.Διαμαντόπουλε ότι θα συναντηθούμε ξανά σε σύντομο 
χρονικό διάστημα για να μιλήσουμε για συγχωνεύσεις; 

Τι πιστεύετε ότι θα γίνει με τους υπεράριθμους εκπαιδευτικούς εφόσον κι αν 
προκύψουν;  

Διαμαντόπουλος(Δ/ντής Α΄θμιας Εκπ/σης Ημαθίας): Σας είπα ποιο είναι το 
προσωπικό μου κριτήριο και δεν προχώρησα σε περαιτέρω προτάσεις για συγχωνεύσεις. 

Καταλαβαίνετε όλοι σας ότι η ανασφάλεια των εκπαιδευτικών θα έχει επιπτώσεις 
και στο εκπαιδευτικό έργο. 

Αν συγχωνευθούν δυο δημοτικά σχολεία, τότε οι δέκα υπεράριθμοι εκπαιδευτικοί 
μπορούν να απορροφηθούν, γιατί θα έχουμε ισάριθμες αποχωρήσεις. Αν συγχωνευθούν 
τα έξι δημοτικά σχολεία που προαναφέραμε, τότε θα έχουμε 25 επιπλέον υπεράριθμους 
εκπαιδευτικούς που δε μπορούν να απορροφηθούν σε οργανικές θέσεις και θα υπάρξει 
πρόβλημα. 

Παυλίδης: Είναι αληθής η πληροφορία που είχα από το υπουργείο ότι θα 
συγχωνευθούν όλες οι συστεγαζόμενες σχολικές μονάδες;  

Θα ήθελα να σας ενημερώσω και λόγω του επαγγελματικού μου αντικειμένου, ότι 
οι μεταφορές των μαθητών αυξάνονται όταν έχουμε συγχωνεύσεις σχολείων. 
Προσπαθώντας να μειώσουμε το εκπαιδευτικό κόστος αυξάνουμε το κόστος των 
μεταφορών. Πλέον σε ορισμένες σχολικές μονάδες το κόστος μεταφοράς είναι όσο και το 



κόστος της μισθοδοσίας των εκπαιδευτικών. Επομένως δε μειώνεται το κόστος, απλά 
μετακυλίεται στα μεταφορικά. 

Πρόεδρος:  Στην προκειμένη περίπτωση όμως μιλάμε για σχολικές μονάδες στο 
κέντρο της πόλης. 

Χατζηαθανασίου: Υπάρχει βελτίωση στις υφιστάμενες υποδομές της σχολικής 
μονάδας των Ριζωμάτων, έτσι ώστε να είμαστε ευχαριστημένοι από την υπάρχουσα 
κατάσταση του και για να μπορέσει να λειτουργήσει ως εξαθέσιο; Γιατί αν θυμάστε καλά, 
η διαφωνία μας κυρίως τότε, προέκυπτε από αυτό.  

Έλεγα ναι, να γίνει εξαθέσιο και συγχωνευθεί, αλλά εξαθέσιο σωστό και πλήρες, 
με όλες τις απαραίτητες υποδομές. 

Διαμαντόπουλος(Δ/ντής Α΄θμιας Εκπ/σης Ημαθίας): Ο Δήμος προχώρησε σε μια 
σειρά παρεμβάσεων. Το δημοτικό σχολείο Ριζωμάτων ως κτίριο δεν υπάρχει. Από ότι 
όμως πληροφορήθηκα, ανεγείρεται νέο δημοτικό σχολείο.  

Αυτή τη στιγμή το δημοτικό σχολείο συστεγάζεται με το γυμνάσιο. 
Διαμορφώθηκε για αυτό το λόγο ο πρώτος όροφος και δημιουργήθηκαν έξι μικρές 
αίθουσες διδασκαλίας, μια που τα παιδιά είναι λίγα σε αριθμό. 

Σοφρόνωφ: Δεν είναι η πρώτη φορά που συζητούμε για καταργήσεις ή 
συγχωνεύσεις σχολείων.  

Όσο κι αν επιχειρείται να πιάσουμε επιδερμικά το ζήτημα γιατί συγχωνεύεται ένα 
μικρό νηπιαγωγείο, εμείς θέλουμε να υπενθυμίσουμε ότι ο κ.Αρβανιτόπουλος ως 
Υπουργός Παιδείας είπε ότι το 10% των συστεγαζόμενων σχολείων θέλουν δε θέλουν 
προϊστάμενοι και εκπαιδευτικοί θα συγχωνευθεί η θα καταργηθεί. 

Αυτό στη πράξη σημαίνει ότι ανά την Ελλάδα ο μικρότερος συγχωνεύσεων θα 
είναι 1.500, που θα προστεθούν στις άλλες συγχωνεύσεις της κ.Διαμαντοπούλου. 

Το ζήτημα δεν είναι κατά τη γνώμη μας οικονομικό ή χωροταξικό. Είναι βαθιά 
πολιτικό. Η κατάσταση που υπάρχει στο χώρο της εκπαίδευσης με την 
υποχρηματοδότηση, με την έλλειψη δυνατοτήτων για να καλύψουν λειτουργικές δαπάνες, 
με τις εξαγγελίες εφεδρειών ή προσυνταξιοδοτικών σταδίων για τους εκπαιδευτικούς, 
ανοίγει τον ασκό του Αιόλου προκειμένου να μπουν χορηγοί, επιχειρηματίες, επενδυτές 
στα σχολεία. Αυτό είναι το κυρίαρχο και με αυτό το στόχο προχωρούν οι συγχωνεύσεις.  

Όσον αφορά το συγκεκριμένο, βεβαίως και θα συμφωνήσουμε με την πρόταση 
για την προαγωγή του δημοτικού σχολείου Ριζωμάτων. Δε μπορούμε όμως, σε καμιά των 
περιπτώσεων να συμφωνήσουμε με τους προσχηματικούς λόγους που ακούστηκαν. 

Δε θα μπορούσε το μονοθέσιο να προαχθεί σε διθέσιο;  
Εμείς βλέπουμε ότι θα μειωθεί ο αριθμός των οργανικά υπηρετούντων και το 

γνωρίζετε. Θα βρεθούμε μπροστά σε άσχημες καταστάσεις με τις συγχωνεύσεις των 
σχολείων. Τα πολυδύναμα σχολεία που πάνε να φτιάξουν θα είναι ανοικτά για κάθε 
είδους χορηγία και ανταποδοτική λειτουργία κι εμείς προτείνουμε σήμερα στο Δ.Σ. να μη 
δεχθεί καμιά συγχώνευση και να προχωρήσει σε άλλο δρόμο. Αναβάθμιση του 
μονοθέσιου σε διθέσιο ολοήμερο και να δεσμευθούμε ότι δε θα δεχθούμε καμιά εκ των 
άνωθεν συγχώνευση.  

Να είστε σίγουροι ότι πολύ γρήγορα θα έρθουν προτάσεις συγχωνεύσεων και για 
άλλα σχολεία. Όπως είπε και ο κ.Παυλίδης, τελικά το κόστος δε μειώνεται, μετακυλίεται 
αλλού. 

Πρόεδρος: Επομένως, ορθότερο θα ήταν να τεθεί προς ψηφοφορία πρώτα η 
προαγωγή του Δημοτικού Σχολείου Ριζωμάτων-Σφηκιάς και κατόπιν η συγχώνευση του 
6ου με το 13ο Νηπιαγωγείο Βέροιας. 

Συμφωνείτε με την προαγωγή του Δημοτικού Σχολείου  Ριζωμάτων-Σφηκιάς από 
πενταθέσιο σε εξαθέσιο; 

Μέλη: Ναι. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δ.Ε.Π. για τη συγχώνευση του 6ου 

διθέσιου ολοήμερου Νηπιαγωγείου Βέροιας με το 13ο μονοθέσιο Νηπιαγωγείο Βέροιας; 
Μέλη: Ναι. 



Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου και 
Γ.Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ’ αριθ. 16/2012 απόφαση της Δ.Ε.Π. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει  
 

 Α) Ομόφωνα: 
1.- Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 

γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
2.- Γνωμοδοτεί υπέρ της μεταβολής των σχολικών μονάδων για το σχολικό έτος 

2013-2014 και της προαγωγής του 5/θέσιου Δημοτικού Σχολείου Ριζωμάτων-Σφηκιάς σε 
6/θέσιο Δημοτικό Σχολείο με την ονομασία « 6/θέσιο Δημοτικό Σχολείο Ριζωμάτων-
Σφηκιάς», με έδρα την υπάρχουσα έδρα του Δημοτικού Σχολείου στην Τ.Κ. Ριζωμάτων. 

Β) Κατά Πλειοψηφία γνωμοδοτεί υπέρ της μεταβολής των σχολικών μονάδων για 
το σχολικό έτος 2013-2014 και της συγχώνευσης του 6ου 2/θέσιου Ολοήμερου 
Νηπιαγωγείου Βέροιας με το 13ο 1/θέσιο Νηπιαγωγείο Βέροιας σε ένα 2/θέσιο Ολοήμερο 
Νηπιαγωγείο με την ονομασία: «6ο 2/θέσιο Ολοήμερο Νηπιαγωγείο Βέροιας» και με έδρα 
την υπάρχουσα έδρα του 6ου Νηπιαγωγείου Βέροιας. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  591 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Η. Σοφιανίδης  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30- 10 -2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  

 
 
 
 
 
 


